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Plats KS-salen/Hållbarheten, Stadshuset 

Sammanträdestid 2024-03-07, kl. 13:30-15:30

Närvarande

Ledamöter Ulrika Bertilsson, KS, ordförande, Falkenbergs kommun
                        Lars Fagerström, SN, Falkenbergs kommun

Gun Engström, vice ordförande, Fibromyalgi- och reumatikerföreningen
Gert Persson, DHR Falkenberg
Per Andersson, SRF Varberg-Falkenberg
Karin Östergren, NHR Varberg - Falkenberg 
Helen Ivarsson, NHR Varberg - Falkenberg
Jarl Carlsson, Hörselskadades Riksförbund, HRF Falkenberg

Tjänstemän Lina Österhult, sekreterare, kansliavdelningen
Nicklas Olsson, dokumentcontroller, kansliavdelningen
Mikael Gardestrand Bengtsson, utvecklingsledare, § 6

Paragrafer §§ 1–15

Justering Ordföranden och Gun Engström

Digitala underskrifter Ordförande Ulrika Bertilsson
Justerare Gun Engström  

Protokollet justerat 2024-03-20
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§ 1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Val av justerare
 Till justerare väljs Gun Engström. 

§ 3 Godkännande av föredragningslista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Godkänna föredragningslistan.

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Beslut
Rådet beslutar 

1. Lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna.

§ 5 Information om kommunala funktionsrättsrådet i Varberg

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Ärendet utgår. 

§ 6 Frågor och önskemål från KFRR

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet
Genomgång om inkomna frågor från KFRR. 

 Kommer bastun som ska byggas på Bacchus göras tillgängligt för alla?
 Svar från förening Falkenbergs Kallbadsvänner att bastun kommer dockas 

an till den befintliga badplattformen. Då badplattformen idag inte är 
tillgänglighetsanpassad kommer inte bastun heller bli tillgänglig.

Kommentar från KFRR att de önskar att de fått vara delaktig i planeringen av 
badplattformen och ställer frågan om inte kommunen har krav på tillgänglighet när de 
hyr ut mark eller beviljar bygglov. De önskar att en badplattform vid Bacchus blir 
tillgänglighetsanpassad. 
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§ 7 Information och dialog om Agenda 2030

Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.  

Sammanfattning av ärendet

Mikael Gardestrand Bengtsson informerade om kommunens arbete med Agenda 2030. 
Agenda 2030 återfinns i kommunens politiska mål och vision. En lokal Agenda 2030 
har tagits fram för att få en samlad kunskapsbild av kommunens arbete och utgår ifrån 
den geografiska platsen Falkenberg. 

Årligen görs en analys av kommunens status för respektive mål och redovisas i 
Hållbarometern. En kortversion av Hållbarometern är framtaget för att lättare kunna 
kommunicera målens status och göra resultaten i Hållbarometern mer tillgängliga. 
Återkommande stora utmaningar för kommunen är polarisering och orättvis fördelning, 
att vi är kvar i linjär produktion, konsumtion och fossilberoende, att vår sårbarhet ökar 
och vi får minskad motståndskraft. 

Att ingen ska lämnas utanför är den övergripande principen för Agenda 2030 och 
funktionsrättsfrågor nämns direkt i fem av målen: mål 4 - god utbildning för alla, 8 - 
anständiga arbetsvillkor och ekonomisk tillväxt, 10 - minskad ojämlikhet, 11 - hållbara 
städer och samhällen samt mål 17 - genomförande och globalt partnerskap. 

- KFRR meddelar att de vill gärna ställa upp som stöd i analysen av målen. 
- Önskemål att göra Hållbarometern tillgänglig för synskadade eller i en lättläst 

version. 
- På kommunfullmäktiges möte den 27 februari under ärendet Målbild av 

Falkenbergs stadskärna diskuterades universell utformning. Då det rådde osäkerhet 
på kommunfullmäktiges möte om vad begreppet innebär önskas en manual för vad 
begreppen i Agenda 2030 innebär. 

§ 8 Information från Regionala funktionshinderrådet, RFR

Gun Engström deltog på regionala funktionshinderrådens 50-årsfirande i Ullared den 7 
december och representerade KFR och KFRR. 

§ 9 Rapport från kommunstyrelsen

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet

Ordföranden informerade om ärenden från kommunstyrelsens möte. 
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§ 10 Rapport från socialnämnden

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet

Lars Fagerström rapporterade från socialnämnden, inga frågor som direkt rör KFR:s 
ärenden. Förra årets underskott tas med till 2024 men kan kompenseras med 
statsbidrag. Falkenbergsmodellen är beslutad men inte helt implementerad i 
hemtjänsten än. 

Fråga om rekrytering och kravställning på sommarjobbare.

§ 11 Rapport från kultur-, fritids- och tekniknämnden

 Ärendet utgår. 

§ 12 Remisser att behandla 

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Inga remisser har inkommit sedan det senaste mötet. 

§ 13 Ärendelista

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Anteckna informationen till protokollet.

Sammanfattning av ärendet
Genomgång och uppdatering av ärenden på ärendelistan. På mötet rapporterades 
skriftliga svar på följande tidigare ställda frågor från KFRR:

Fråga från KFRR: KFRR önskar delta i inventering av GC-vägar.
Svar från KFT: KFT vill gärna fortsätta diskussionen med KFR om att göra en 
inventering kring de sämsta GC-vägar. 

Fråga från KFRR: Vi vill lyfta frågan avseende vikten av att återställa gatumiljö efter 
arbeten som exempelvis underhåll och nybyggnation. Det är av största vikt att 
gångstråk vid gång- och cykelvägar återställs på ett tillgängligt sätt.
Svar från KFT: KFT har sett över Skanskas rutiner och de är ok. Däremot har de inte 
kontroll över hur de privata fastighetsägarna gör. De finns däremot tydliga lagar som 
alla ska följa.
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Följdfråga från KFRR: Vilka krav ställs på återställandet av miljö till entreprenören vid 
beställningen av arbetet? Får entreprenören information om de tillgänglighetslösningar 
som finns på plats och varför de finns innan arbetet utförs? Ger kommunen någon 
tidsram för återställande av gatumiljön? Vem ska man anmäla till om man upptäcker 
fel?

Fråga från KFRR: Hur säkerställs rutiner för att miljön är tillgänglig och säker under 
den tid nybyggnation och underhåll pågår.
Svar från KFT: När en extern entreprenör gör arbete på våra vägar ska de ha en 
godkänd trafikanläggningsplan. Där ska även tillgänglighet och trafiksäkerhet för 
oskyddade trafikanter ingå. Det kan dock vara svårt att uppfylla alla önskemål då 
arbetena pågår. Även här har rutinerna sett över och de är ok. Däremot har de inte 
kontroll över hur de privata fastighetsägarna gör. De finns däremot tydliga lagar som 
alla ska följa.
Följdfråga från KFRR: Vilka minimikrav på tillgänglighet ställs vid beställning? Vilka 
krav ställs i så fall? En fördjupning av svaret önskas.

Fråga från KFRR: Synpunkter från KFRR på utemiljön runt Argus.
Svar från KFT: Fastighetsavdelningen har varit ute och tittat på utemiljön. Det finns 
markeringar och de kan konstatera att KFT har följt det som krävs. Om ni fortfarande 
undrar vi om ni kan ta ett foto så vi kan titta på det igen utifrån det.
Följdfråga från KFRR: KFRR återkommer med foton.  

Fråga från KFRR: Information om tillgänglighet på Tröingeskolan. Kommer det finnas 
hörslinga i biblioteket?
Svar från KFT: Tanken är att det där ska vara relativt tyst och bara förekomma samtal 
med några få nära varandra.
Kommentar från KFRR: KFRR är inte tillfreds med svaret. Frånvaro av hörslinga i 
biblioteket medför att man inte kan koppla upp hörslinga mot bibliotekarier osv. 
Uteslutandet av hörslinga innebär risk för att ljudnivån vid samtal med hörselsvaga blir 
störande.

Fråga från KFRR: Rådet önskar informationen om ombyggnad av Klitterbadet. KFRR 
önskar delta som remissinstans.
Svar från KFT: Vi har bara i början av planeringen men KFRR kommer att vara 
informerade hela vägen.

Fråga från KFRR: Inventering av tillgängligheten i stadshuset. 
Svar från kommunstyrelseförvaltningen: Rapporten är färdig, information kommer på 
mötet i maj 2024.

 § 14 Inbjudan av gäster till kommande möten  

Beslut 
Rådet beslutar 

1. Notera till protokollet att det finns önskemål om gäster.

Sammanfattning av ärendet
Önskemål att förvaltningschef på kultur-, fritids- och teknikförvaltningen, deltar på 
mötet i maj.
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Dialog önskas avseende ”Riktlinjer avseende upplåtelse av offentlig plats i Falkenbergs 
kommun”. 

Varbergs funktionshinderråd bjuds in till nästa möte. 

§ 15 Övriga frågor

- Diskussion om tillgängligheten på utebad samt Klitterbadet. 
- Önskemål att bjuda in KFRR till ett möte med kultur-, fritids- och tekniknämnden. 
- Önskemål om återkoppling gällande tillgänglighetsinventeringen. 
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Ulrika Bertilsson Vice ordförande: Gun Engström
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Date: 2024-03-20 18:46:50
BankID refno:  e11774cd-f0e8-4ac5-8c2c-8d88682932e1

Signed by: GUN ENGSTRÖM
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